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Tisztelt Elnök Asszony!

„Miniszterelnök ÍJr, érdekli Önt a Szigetköz sorsa?" címmel a Házszabály 90 .
§-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Gyuresány Ferenc
miniszterelnöknek A kérdésre a választ írásban kérem!

Tisztelt Miniszterelnök Ur!

A ciklus végéhez közeledve - sajnos - megállapíthatjuk, nagyon keveset tett a Medgyessy és a
Gyuresány kormány a Szigetkőzést.

Egy újabb terület, ahol nem sikerült az ígéretük közelébe se jutni .
Évek óta egyre kevesebb és kevesebb kerül a költségvetésbe a táj megmentésére,

rehabilitálásáraa és fejlesztésére .
A tavalyi évben - hiába tűnt kedvezőnek - a tervezett keret 60%-a sem került a Szigetközbe,

arról nem is beszélve, hogy abból semmit nem fizettek ki 2004-ben, az az idei évre maradt .
A 2005- ös év - úgy néz ki jelenleg - minden eddigi negatív csúcson túl tesz, mert a tavalyi terv

38 %-át kívánják rehabilitációra fordítani, és akkor hol van még a kármérséklés elmaradása és a
vízpótlás központi finanszírozása, ami 2003. óta megszűnt. Az örök probléma is megmaradt, hiába
van március vége, még sehol a pályá7nt kiírása . A tervezett ősszeg sorsáról is furcsa hírek láttak
napvilágot, és ezért fordulok most Önhöz .

Tisztelt Miniszterelnök úr!

l . Mekkora összegről írják ki a pályázatot?
2 . Szándékoznak még az idén pályázatot kiírni?
3 . Ha igen, akkor mikor írják ki a pályázatot?
4 . Felmerült a Szigetköz rehabilitációjának elhagyása is, ezért kérdezem, folytatni kívánják a

táj rehabilitációját?
5 . Igazak-e azok a hírek, amely szerint - költségvetési megszorítások miatt - még tovább

kurtítják a költségvetés Szigetkőz keretét?
6. Ha igazak a hírek, akkor mennyit kívánnak elvonni?

Tisztelettel várom előremutató és megoldást segítő válaszát .

Írásbeli kérdés
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